## 台灣專業導遊 繽紛台灣島遊

肯摩利世紀商旅有限公司 Kenmolly B.I.C Services ,LTD.

> TEL: 886-2-25317991 FAX: 886-2-25317996

## 信用卡持卡人授權書 Credit Card Permission Form

[2015/07/11 台北一日遊 行程繳費專用,填寫好後,請將報名表與信用卡持卡人授權書的掃描本,一同寄至: molly\_hwang@kenmolly.com.tw]

[This is specific payment for 2015/07/11 Taipei Tour, please fill out this form by credit card holder and scan the form with completed information/signature then send to requested email address: molly\_hwang@kenmolly.com.tw]

本人因無法親自至肯摩利世紀商旅有限公司刷卡消費,特立此書以信用卡支付下列帳款。
I hereby authorize **Kenmolly B.I.C Services ,LTD.** to charge from my below credit card as Third Payment in settlement for:

持卡者姓名	身份證字號/護照號碼:
Name of Cardholder	ID or Passport No.
消費者姓名 (消費者非持卡人時填寫)	出生年月日 月 日 年
Name Of Passenger (Applicable only when differ from passenger)	Date Of Birth M D Y
刷卡日期 月 日 年	信用卡別 Type Of Credit Card
Date Of Signature M D Y	□ VISA □MASTER
9% トAロ <i>仁</i>	
發卡銀行:	信用卡有效期 月 年
Bank Of Credit Card	Date Of Expiry Of Credit Card Month Year
信用卡卡號:	
Number Of Credit Card :	
信用卡片背面後三碼:	
(The last three digits of the number listed in the signature panel on the back of the card)	
刷卡金額(Amount Authorized) US\$	
持卡人簽名 Signature	
請與卡片背面簽名一致 Have to same as the credit card, please.	
持卡人同意依照信用卡使用約定,一經使用均應按所示之全部金額,付款予發卡銀行	
The credit card holder agree the rules of using credit ,and have to pay the total amount as above after you sign this form.	